
16ANacionalA Diari d’AndorraDimarts, 26 de març del 2019

>>>> La campanya ORDINO 7-A

Ordino Arcalís ha de deixar
Vallnord?
L’estació és un atractiu molt im-
portant i hem de donar-li suport.
Sobre si ha de continuar a Vall-
nord no tinc prou informació
per posicionar-me. 

És prioritari el desviament de
la Massana i Ordino respecte al
de Sant Julià?
S’ha de prioritzar el de Sant Julià
que és l’entrada i sortida del pa-
ís. Però per als ordinencs és im-
portant solucionar el problema
del trànsit i hem de treballar per-
què el vial de la Massana es faci. 

Els demòcrates són molt favo-
rits després que l’oposició no
es posés d’acord a anar junta?
Els ciutadans de la parròquia
decidiran les propostes que més

els convinguin. Nosaltres hem
de treballar per fer entendre el
programa i les idees que portem.

Els pisos de lloguer a Ordino

són escassos i cars. Com s’arre-
gla això?
S’ha d’ajudar els inversors es-
trangers, sobretot els espanyols,
a declarar els seus béns immobi-

liaris a Andorra. 

Està d’acord que l’avortament
en els tres supòsits es pugui fer
en territori andorrà?
No estem en contra de l’avorta-
ment. Però l’avortament al país i
el Coprincipat són incompati-
bles. Vista aquesta situació, cal
acompanyar les dones a avortar
a fora i treballar la prevenció. 

Si parlem de l’acord d’associa-
ció amb la UE, és eurofan o eu-
roescèptica?
És important estudiar l’impacte i
negociar tenint ben clar cap a on
anirem. 

Què necessita Ordino per a la
propera legislatura imperati-
vament?
Millorar la seguretat viària, pro-
moure el patrimoni cultural i ar-
tístic i donar un impuls al centre
d’alt rendiment. I voldríem reo-

“L’avortament al país i el
Coprincipat són incompatibles”

Noemí Amador
CANDIDATA DE TERCERAVIA

DOLORS MORENO

Andorra la Vella

FERNANDO GALINDO

brir un despatx de policia. 

Perquè s’ha presentat voluntà-
ria, o ha acceptat anar com a
candidata?
Vaig decidir involucrar-me en la
política per ajudar la gent i el país. 

Ordino és un lloc especialment
complicat perquè funcioni el
pacte PS-Liberals?
Aquesta unió és una mica difícil
d’entendre perquè tenen ideolo-
gies diferents. 

Com avalua la tasca que ha fet el
comú demòcrata en el darrer
mandat?
S’han fet coses bé i d’altres, no
tant. Des del Consell penso que
és important representar i treba-
llar per la parròquia. 

Posi un adjectiu a cadascun dels
set candidats nacionals
No els conec prou. A Josep Pintat
el considero sincer, prudent i im-
plicat. 

Nom: Noemí Amador Pérez

Professió: professora a

l’escola de segona

ensenyança d’Ordino

Edat: 35 anys

Estat civil: vídua

Fills: un

Experiència política prèvia:

cap

EN PERSONA

AFIRMA QUE EL VIAL DE SANT JULIÀ ÉS PRIORITARI PERÒ QUE EL DE LA MASSANA TAMBÉ S’HA D’IMPULSAR

Ordino Arcalís ha de deixar
Vallnord?
No. És una qüestió de coherèn-
cia pel que s’ha invertit en
aquesta marca. 

És prioritari el desviament de
la Massana i Ordino respecte al
de Sant Julià?
Nosaltres el volem i el volem ja.
Per sobre de Sant Julià? Em sap
greu però que parlin amb DA
que és qui ho va prometre. 

Els demòcrates són molt favo-
rits després que l’oposició no
es posés d’acord a anar junta?
No, no crec que siguin favorits.
S’han disparat molt al peu i so-
bretot ara la gent d’Ordino s’ado-
na de què és DA. 

Els pisos de lloguer a Ordino

són escassos i cars. Com s’arre-
gla això?
Nosaltres volem una agència per
a l’habitatge que gestioni la me-
diació entre l’oferta i la deman-
da, que ajudi a posar d’acord les
dues parts.

Està d’acord que l’avortament
en els tres supòsits es pugui fer
en  territori andorrà?
I tant. És un dret de la dona i fa
temps que va passar l’edat mitja-
na. 

Si parlem de l’acord d’associa-
ció amb la UE, és eurofan o eu-
roescèptic?
Eurofan convençut. 

Què necesita Ordino per a la
propera legislatura imperati-
vament?
Arribar a un acord amb el quart
per l’hotel Casamanya. Hauria
de ser el museu nacional. 

Perquè s’ha presentat volunta-
ri, o ha acceptat anar com a
candidat?
Perquè m’encanta el servei pú-
blic. Poder ajudar, poder millo-

rar només es pot fer des de les
institucions que ens hem mar-
cat. Jo soc voluntari. 

Ordino és un lloc especialment
complicat perquè funcioni el
pacte PS-Liberals?
Absolutament. És una oportuni-
tat per a nosaltres perquè som
l’única força progressista d’Ordi-
no. La gent a Ordino no ho en-
tén, són persones que han estat
oposades molt de temps i ara
van juntes en unes eleccions per
la cadira. 

Com avalua la tasca que ha fet

AFIRMA QUE EL PACTE PS-L’A ELS BENEFICIA PERQUÈ
ELS CONVERTEIX EN L’ÚNICA FORÇA PROGRESSISTA

“No crec que DA
sigui favorita. S’ha

disparat al peu” 

Felip Gallardo
CANDIDAT DE PROGRESSISTES-SDP

DOLORS MORENO

Andorra la Vella

el comú demòcrata en el darrer
mandat?
S’ha dedicat a gestionar el que va
fer l’anterior comú. I vendre’s l’es-
tació d’Ordino Arcalís d’aquesta
manera no ho sé, crec que s’hau-
ria d’haver tingut un debat més
profund. 

Posi un adjectiu a cadascun dels
set candidats nacionals
Xavier Espot, no creïble; Pere Ló-
pez, l’etern enfadat; Josep Pintat,
la dreta absoluta; Jordi Gallardo,
una decepció; Josep Roig, l’espe-
rança; Eusebi Nomen, perillós, i
Alfons Clavera, desconegut. 

Nom: Felip Gallardo Hurtado

Professió: mestre 

Edat: 57 anys

Estat civil: casat

Fills: tres 

Experiència política prèvia:

també va ser el candidat

d’SDP a la territorial d’Ordino

fa quatre anys

EN PERSONA


